
ZASEDÁNÍ  KOMISE  ŽIVOTNÍHO  PROSTŘEDÍ  DNE 7.9.2011 
 

Zápis  
 
 

 
A) Přítomni:  
Ing. Michael Hartman (předseda), Dana Slabochová (tajemník) , MUDr. Zita 
Kazdová, MUDr. Ivona Kosová, JUDr. Vladimíra Kozáková,  RNDr. Pavel 
Švejnoha 
 
Jako hosté: Ing. Jiří Hájek, RNDr. Pavel Roušar (jednání proběhlo po dohodě 
v náhradním prostoru -  kanceláři starosty)  
 
B) Průběh jednání: 
 
   Základní jednání  
   Vystoupení hosta 
 
           Jednání bylo zahájeno v 16:00 hodin 

  
1. KANALIZACE 

Nižší Starokolínská ( severní strana) –   

Kanalizační řad byl zkolaudován, občané se připojují na řad přípojkami. Sledujeme 

stav, který se zlepšuje. 

 

Bezpečnostní přelivy na rekonstruované kanalizační stoce – Velimská, Hodkovská 

Nová regulace byla  provedena. Průběžně sledujeme stav přelivů. Zatím nezjištěny 

závady. 

 

 

2. Křídlatka – paní Slabochová informovala, že postřik byl aplikován, rostliny postupně 

mizí, zasychají. Postřik bude nutno opakovat v jarních měsících. 
 

Sekání 
Komise byla starostou RNDr. Pavlem Roušarem informována, že se provádí  

inventarizace zeleně,  její rozdělení dle typů nutné péče a návrh péče. 

Teprve na toto naváží případná výběrová řízení na dodavatele  služeb. . 

 

Komise zrekapitulovala stav bodu od okamžiku, kdy na základě vyhodnocení podnětu 

ohledně nespokojenosti se sekáním (na jaře t.r.) přes vyžádaní podkladů od OŽP o 

objednávkách za sečení a informaci o existujících smlouvách. Konstatovala, že ač 

zaslané podklady nebyly ještě zcela úplné, lze však v souvislosti s uvedeným 

projektem inventarizace od pokračovaní upustit. Projekt  inventarizace je řešení 

úplnější a systémovější než zamýšlený audit ze strany KŽP.  Lze vyčkat na výsledek. 

Současně lze také stáhnout požadavek vznesený na minulé KŽP do Finančního výboru 

(viz zápis). Současně byla komise paní Kozákovou a paní Slabochovou znovu 

informována o stávajícím způsobu provádění péče o zeleň.   



 
 

3. Zeleň u polyfunkčního domu 
Paní Slabochová seznámila komisi s cenovou nabídkou na úpravu kamenitého pásu 

podél komunikace. Komise se shodla na tom, že na místě bude ponechán stávající 

štěrk, na něj bude položena folie a na ní se dá cca 10cm silná vrstva oblázků. Při tomto 

řešení docílíme stejného efektu za nižší cenu. Zajistí paní Slabochová 

 

Dále paní Slabochová předložila návrh osázení truhlíků včetně cenové nabídky ze 

zahradnictví z Běchovic ( Ing. Kočí). Byly diskutovány cenové podmínky, vhodnost 

jednotlivého materiálu a otázka záruky (uhynutí nevhodně zvoleného nebo vysazeného 

materiálu). Na toto bude pamatováno. K zajištění úkolu určila KŽP ze svých řad 

expertní poradní skupinu pro posouzení: , paní Kozáková, pan Švejnoha a paní 

Slabochová. Ve čtvrtek 8.9. 2011 v 10 hod. navštíví zahradnictví, prodiskutují 

možnosti osazení truhlíků, možnost snížení navržené ceny, záruční lhůtu a péči v době 

záruky.  Je nutno, aby do truhlíků byly skutečně vysazeny rostliny vhodné do pološera 

a k frekventované silnici. Následně po jednání bude provedeno objednání osazení 

truhlíků a jejich umístění. 

Dokončení realizace zajistí paní Slabochová, paní Kozáková 

 

Zelený pás u zábradlí u ul. Starokolínské  

Pan Hartman oslovil majitele přilehlého květinářství  ( pan a paní Dubští), kteří jsou, 

jak se ukázalo, současně majiteli přilehlé nemovitosti.  Souhlasí s péčí o zelený pás. 

Pan Hartman doporučil zahájit s nimi jednání. 

Současně doporučil,  aby byly určeny formální podmínky a pravidla, ke kterým by 

Dubští (stejně jako jiní občané v podobných projektech) přistoupili pokud jim bude 

v rámci dohody s obcí a v rozsahu čestné občanské funkce záhon svěřen. 

Členové komise navrhli, že by se tento zelený pás mohl stát ukázkovým řešením 

zapojení občanů do péče o zeleň přiléhající k jejich nemovitostem. 

Pozveme pana a paní Dubských na příští zasedání KŽP, kde s nimi projednáme formu 

dohody o péči. Komisi bylo navrženo, aby „svěření zeleného pásu do péče“ proběhlo 

zápisem z jednání KŽP. OŽPD připraví k projednání návrh možného postupu při 

svěřování zelených pásů do péče zájemcům z řad občanů a tento materiál elektronicky 

rozešle celé KŽP k diskuzi.  Zazněl též návrh vymyslet grantový program pro motivaci 

občanů v péči o zelené pásy.  

V současné době je pás opět zaplevelený, je nutno objednat vypletí. Zjistí paní 

Slabochová 

 

 

4. EVIDENCE  CEST 
Evidence cest  povinná dle § 63 zákona č. 114/1992 na mapce je již hotova. 

Překlápění této evidence do tabulky s popisem a parcelními čísly pokračuje.  

Paní Slabochová předložila tabulku s evidencí cest severozápadní části Újezda, 

vysvětlila členům komise systém evidence. Členové komise s takto prováděnou 

evidencí souhlasí. Do příštího zasedání komise bude dokončena poslední část – 

severovýchodní.  

– úkol trvá 

Zajistí paní Slabochová 



Severní cesty – žlutá značka vedená od nádraží ČD podél kolejí, pod viaduktem na 

Újezdské straně a dále na Úvaly je přerušena oplocenkou. Paní Kozáková 

informovala pana  Ing. Sedláčka, správce lesa, který provedl zprůchodnění. 

 

 

Kontrola bodů 5-13 byla v 16:55 z časových důvodů přerušena a odložena 

neboť na 17:00 dorazil jako host  předseda dopravní komise ( DK ) pan 

Hájek. 
  

VYSTOUPENÍ HOSTA  
Na pozvání KŽP se na jednání dostavil předseda DK pan Hájek, aby seznámil členy KŽP 

s činností DK, zodpověděl případné dotazy a případně vyjádřil, kde by bylo z jeho pohledu 

potřebné, aby KŽP a KD činnost koordinovali. Úvodem informoval, že DK je rozdělena na 

dopravní sekci pod vedením pana Hájka a na cyklistickou sekci v čele s panem Markem. 

Dále pan Hájek informoval KŽP v intencích posledního zápisu z jednání DK. 

 

Podněty  KŽP  na DK 

- prosba pamatovat na alternativní dopravu, zejména cyklistiku v případě změn 

o příklad, osazení značky B11 bez doplňkové tabulky na cyklostezku do 

Úval 

o prosba o koordinaci s ostatními obcemi – B11 bez dodatku je stále na 

Úvalské straně 

- Dořešit provoz cyklistů v obou směrech v ulici Rápošovské 

- Zastávka MHD u Trojánků na Blatově nemá parametry zastávky, nemá nástupní 

ostrůvek, vše je spojeno s chodníkem a v jedné úrovni s komunikací. Majitel 

přilehlého květinářství si stěžuje na parkování aut až u stěny domu, ohrožení 

chodců a zamezení průchodu po chodníku k zastávce. Nabízel v případě svolení 

(asi TSK) i instalaci mobilní zeleně ve vlastní péči oddělující silnici a chodník. 

Zastávku doporučujeme  zrekonstruovat. 

- Řešit průjezd cyklistů hlavní křižovatkou v Újezdě jako součást analýzy situace 

návrhu řešení (má hlavní spádový cyklistický Újezdem provoz jít tudy či jinudy a 

podobně)  

- Řešit úschovnu kol či jiný bezpečný způsob odkládání kol na nádraží ČD.  

 

KŽP poděkovala panu Hájkovi za podrobné seznámení s činností DK. 

 

Zasedání KŽP  bude v pondělí 17.10.2011 v 16 hod zatím ve velké zasedací 

místnosti. 

 

Zapsala Slabochová Dana 

 

 

Ověřil: Michael Hartman 

 

 

Přílohy: žádné 


